
 

Skolebestyrelsen ved Nørreskov Skolen 

  
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 18.05.22 kl. 16.00 til 18.00  
 
Afbud: Linda, Janne, Paul 
Tilstede: Mike, Ditte, Pia, Maja, Freja, Kirsten, Thomas, David og Mette 
Mødeleder: Thomas 
Referent: Ditte 
Noter:   
Gæstedeltager: Anders Eriksen APU 
 
Obs: Husk at melde fra i god tid 

 
TID PUNKTER: TOVHOLDER/ BE-

HANDLING 
BILAG I ALT 

 
REFERAT: 

16:00-
16.05 

Velkomst Thomas  Thomas byder velkommen 

16.00-
16.15 

Ori fra ledelsen, personale, elever og be-
styrelsesmedlemmer 

- Øget søgning mod Nørreskov-
Skolen 

- Elevtal kommende 7.klasse 
- Trafikmøde – trafiksikring d. 

11/5 
- Møde omkring boldbanen med 

Service & Ejendomme d. 9/5 
- Sådan har vi planlagt sidste 

skoledag – et kig ind i maskin-
rummet 

Alle  Vi oplever en øget søgning til Nørreskov-Sko-
len, hvilket er dejligt!  
Vores kommende 7. årgang bliver stor, og vi 
har derfor prioriteret med dobbelt-lærer i ske-
maet. 
Der har været møde omkring trafik-situatio-
nen i Guderup. Rambøll udarbejder et pro-
jektforslag. 
Skolens brug af sportspladsen har været til 
drøftelse på et møde med bla. S%E. 
På onsdag den 25. maj 2022 holder 9. klas-
serne sidste skoledag (karamel-dag) SSP vil 
være på skolen hele formiddagen. 
 
 
 

16.15-
16.45 

Drøftelse 
Besøg af Anders Eriksen (Udviklingskonsu-
lent, Virksomhedsenheden Sønderborg 
Kommune): 
Jeg har vedhæftet min Onepager som du 
kan dele med din skolebestyrelse, yder-
mere har jeg også vedhæftet den kommu-
nale redegørelse hvor APU er beskrevet 
under punktet ”Anvendelsesorienteret un-
dervisning”. Hvis man vil læse endnu dy-
bere ind i begrebet vil jeg anbefale at man 
læser her: https://vpt.dk/viden-fra-policy  
 
Jeg vil meget gerne have det ud af skole-
bestyrelsesmødet at jeg får deres input og 
holdninger til den kommende indsats med 
APU, og hvordan de anskuer begrebet. 
 

Anders Eriksen 2 Anders fremlægger tankerne bag APU (anven-
delses- og praksisnær undervisning) og det 
fremtidige arbejde med emnet. 

16:45-
17.15 

Behandling 
Skoleleder ønsker en drøftelse af ”klasse-
skift” og bestyrelsens holdning hertil – 
eventuelt tilføjet ”Principper for klasse-
dannelser og klassesammenlægninger”. 
 

Mike 1 Drøftelse og revidering af principper for klas-
sedannelser og klassesammenligninger. 
Princippet underskrives på kommende møde. 

17.10-
17.30 

Orientering og drøftelse 
- Valg til bestyrelsen (orientering 

om nye medlemmer) 
- Første dagsorden til det konsti-

tuerende møde i august  
- Hvordan klæder vi den nye be-

styrelse bedst muligt på til op-
gaven. 

 

Thomas 1  
(Styrelses-
vedtægt) 
Læs pkt. 
1.4-1.6 

Vi tager udgangspunkt i pkt. 1.4-1.6 omhand-
lende bestyrelsesarbejdet. 
På det første møde i august, konstitueres be-
styrelsen. Gennemgang af formalia omkring 
skolebestyrelsesmødet. 
Til skolebestyrelsesmøderne deltager alle 
medlemmer af skolebestyrelsen. Ved længe-
revarende fravær, kontakter formanden sup-
pleanten. 



17.30-
17.45 

Dilemmadrøftelser/ træningsbane 
” Artikel i JV 28.april 2022- Forældre un-
drer sig over manglende info om klasser, 
der skal lægges sammen: - Vores søn kom 
grædende hjem og fortalte det” 

Thomas 1 Udsættes til et kommende møde 

17.45-
17.55 
 

Økonomi Ditte  Gennemgang af økonomien. Vi skal igen have 
fokus på stram økonomistyring. 

17.55-
18.00 

Afslutning/ Eventuelt Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 

 Punkter til kommende dagsordener 
 

   
 

 Idébank  
(Stikord, ideer, strategier, visioner og 
drømme) 

  Hvor er vi på vej hen?  

 


